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بازیهای ما را ببینید، بعد درباره داوری قضاوت کنید/ناچار شدیم دروازهبان جدید بگیریم

سرمربی پرسپولیس تاکید کرد حضور دروازهبان جدید در این تیم دلیل آن نیست که به هوشیار و معمارزاده اعتقاد

نداشته باشد.

سرمربی پرسپولیس تاکید کرد حضور دروازهبان جدید در این تیم دلیل آن نیست که به هوشیار و معمارزاده اعتقاد نداشته باشد.

به گزارش خبرگزاری فارس، مصطفی دنیزلی گفت: با توجه به برنامههایی که داریم خودمان را برای لیگ قهرمانان آسیا و بازیهای
پیشرو آماده میکنیم و به دنبال رفع نواقص هستیم تا نتایج بهتری بگیریم.

وی در خصوص اظهارت ویسی سرمربی صبا که گفته بود داوری باعث شد پرسپولیس در قم بازنده نباشد، عنوان کرد: کسانی که این
حرفها را میزنند از زمانی که من آمدهام، بازیهای پرسپولیس را تماشا کنند و بعد به من بگویند چند بازی را بخاطر اشتباهات داوری
باختیم و چند دیدار را بردیم. بعد از هر بازی گفتهام داوران هم انسان هستند و انسان گاهی اوقات خطا میکند. یک زمان به ضرر

ماست و گاهی به سود ما؛ این موارد در فوتبال وجود دارد.

دنیزلی در پاسخ به این سؤال که آیا اظهارات شما در رسانههای ترکیهای مبنی بر اینکه دیگر شانسی برای قهرمانی ندارید، ضربهای به
بازیکنان وارد نخواهد کرد گفت: چرا حرفهای من باید باعث تضعیف روحیه بازیکنان شود؟ در جدول ردهبندی همه چیز مشخص
است و برای من و بازیکنان هیچ چیزی پوشیده نیست. با توجه به شرایط، برای قهرمانی در لیگ برتر زمان کافی نداریم و این موردی

است که همه آن را میدانیم.

سرمربی ترکیهای پرسپولیس درباره لیگ قهرمانان آسیا تصریح کرد: برنامههای خاصی برای این بازیها دارم. باید با تمام وجود
تمرکزمان را روی بازیهای لیگ قهرمانان آسیا معطوف کنیم. تمام برنامههای من در تمرینات برای همین بوده و خواهد بود.

دنیزلی در پاسخ به این سؤال که چرا شما برخلاف حرفهایی که در ابتدای فصل زدید و گفتید با همین دو دروازهبان کار خود را دنبال
خواهید کرد اما دروازهبانی از کشور بوسنی آوردهاید، گفت: این تصمیم با نظر من و باشگاه بوده است. درست است در نشست خبری

آن حرف را زدم اما ای کاش نظرم عوض نمیشد. قطعا بازی آخری که در قم برابر صبا انجام دادیم در تصمیم من تأثیر داشت.

وی اضافه کرد: با این حال دوباره به هوشیار و معمارزاده فرصت خواهم داد اما بستگی به خودشان دارد که چطور از این فرصت
استفاده کنند. حضور ادوکوویچ دلیل این نیست که به هوشیار و معمارزاده اعتقاد نداشته باشم اما ناچار شدیم این تصمیم جدید را

بگیریم تا دچار مشکل نشویم.

دنیزلی در خصوص جابجاییهای پیدرپی در ترکیب پرسپولیس و آمدن بازیکنان جدید برخلاف صحبتهای روزهای اولش گفت:
هنوز سر حرفم هستم و به همین بازیکنان اعتقاد دارم و کار را دنبال میکنم. ما جز پولادی بازیکن دیگری نگرفتیم. هدفم این بود که از

او در لیگ برتر و آسیا استفاده کنیم اما نشد و فقط از پولادی میتوانیم در لیگ قهرمانان استفاده کنیم. من سر حرفم هستم.

دنیزلی درباره خبری مبنی بر جذب ۱۰ بازیکن برای فصل آینده خاطرنشان کرد: برای فصل آینده برنامههای خوبی دارم که جزئیات این
برنامه پیش خودم میماند تا بعد.

وی در پایان درباره اردوی تدارکاتی پرسپولیس پیش از دیدار 17 اسفند برابر الهلال عربستان گفت: در حال ارزیابی هستیم تا ببینیم
کدام اردو میتواند بهترین تأثیر را روی تیم ما داشته باشد. چند برنامه وجود دارد که هنوز قطعی نشده است. در صورت قطعی شدن

این موضوع آن را اعلام خواهیم کرد.
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